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b./ Tárgysorozata: 2
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Tárgyalásra 
/nyílvános ülésen/

1./  Előterjesztés Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 2012. évi költségvetésének 
megtárgyalására.
Előadó: Szabó Béla polgármester

2./ Egyebek

Ököritófülpös, 2012. február 13.

/: Szabó Béla :/ /:Dr. Tóth Gábor :/
   Polgármester   mb. körjegyző
  



JEGYZŐKÖNYV

Készült: Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének 2012. február 13-án tartott 
nyilvános ülésén.

Az ülés helye: Ököritófülpös Polgármesteri Hivatal tanácskozóterme Ököritófülpös

Jelen vannak Ököritófülpös részéről:

SzabóBéla polgármester
Tarcali Gyuláné
Mezőssy Gyöngyi
Kajus  László
Kukucskáné Laboncz Márta

Tanácskozási joggal megjelent  :    Dr.Tóth  Gábor mb. körjegyző

SzabóBéla polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, mivel a 7 fő testületi tagból 5 fő az ülésen megjelent. Az ülést megnyitja.

Javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg.

Más javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület a meghívóban szereplő napirendi pontokat 
megtárgyalásra elfogadta.

Kajus  László:  Jegyzőkönyv hitelesítő már nem volt az előbb se.

Szabó  Béla polgármester: Igazad van, de az együttes testületi ülés volt, azon nem is szoktunk 
kérni. Akkor jegyzőkönyv hitelesítőnek Kajus Lászlót és Mezőssy Gyöngyit javasolom.
Ha egyetértettek, akkor ezt kézfenntartással jelezzétek. Jegyzőkönyv hitelesítők Kajus László 
és Mezőssy Gyöngyi. 

1./ Napirendi pont

Előterjesztés Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 2012. évi költségvetésének 
megtárgyalására

Szabó Béla polgármester: Az  előzetes hatástanulmány kiment, én ezt a költségvetést sem 
javasolom elfogadásra. Tulajdonképpen az előzőekben elmondott indokok miatt.  Ettől 
függetlenül ha van javaslat, hozzászólás tegyék meg.

Kajus László: Végig néztem a költségvetést. Van benne dologi, bér jellegű kiadás, tehát 
kötelezettségeink vannak. Van benne 2 M Ft tartalék. Közben megtudtam, hogy  kötelező 
tartalékot  képezni. Mi beszéltünk róla, hogy Ököritófülpöst szeretnénk egy kicsit 
megmozgatni. Én szívem szerint  a rendezvényekre is képeznék vagy ötszáz, egymillió 
forintot.
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Szabó Béla polgármester: Benne  van. Én kértem Pannitól, hogy tervezzenek be 1,5 M Ft-ot a 
körtefesztiválra, vagy egyéb rendezvényekre. Valahol benne van, most nem tudom.  Azon 
kívül kértem az egyesületeknek 300-300 ezer forintot, ilyeneket beterveztettem. Ezt lehet 
módosítani. Tudni kell, hogy a rendezvények nagyon sokba kerülnek, és ezeket 
szponzorokkal, vagy egyéb segítőkkel kell,  közösen kell megvalósítani. Gondoltunk a 
Fergeteges 75. éves jubileumára is. 
Üdvözlöm a testületi ülésen Kiss Lajosnét és Fodor Gyulát. Legyetek szívesek kérdéseiteket 
nekik feltenni.

Balogh Attila:  A tartalék az kötelező jellegűnek kell, hogy legyen,vagy a költségvetés 
bizonyos százaléka,  vagy meg van szabva?

Kiss Lajosné pénzügyi előadó:  Igen, lenni kell  mindenképpen tartaléknak. Vagy 
céltartaléknak, vagy általános tartaléknak. Mi most az általános tartalékba írtuk bele, mert 
erről év közben a képviselő-testület dönthet, hogy mit valósít meg. A céllal azt már meglehet 
most, hogy bizonyos céllal teszek félre ennyit, vagy ettől lehet több is tartalék. De ezt 
évközbe a képviselő-testület fogja felhasználni, vagy nem, ebben ő dönt majd.

Mezőssy Gyöngyi: Én azt kérdezem, hogy van ez a szennyvizes projekt, ez még nem 
megvalósult?

Kiss Lajosné pénzügyi előadó:  Nem, csak van egy irány, ez még nem végleges.

Szabó Béla polgármester:Ez még tervezés alatt van, csak tervezési  díjat nem kell fizetni, ezt 
úgy is hagytuk jóvá. Csak ha majd nyer a pályázat. De nincs is aláírva semmilyen pályázat, 
csak egy előzetes megállapodás van, hogy készítsék el a költségvetését egy ilyen  szennyvíz 
rendszernek.

Balogh Attila: Lenne még  nekem ez a 34.463 e Ft, ez a forráshiány. Annyival fogadja el 
majd a Képviselő-testület az éves  költségvetést, hogy ennyi hiányzik a működéshez?

Kiss Lajosné pénzügyi  előadó: Igen.  Nagyon szűkös  a költségvetés. A költségvetés 
tervezésénél csak a legminimálisabbak vannak betervezve. Így is  34 MFt a működési 
forráshiány, és erre egy főforrás van az ÖNHIKI, ugyanis hitelt nem lehet felvenni. Az 
Önkormányzatok nem tervezhetnek és nem vehetnek  fel hitelt, csak a kormány engedélyével. 
Csak éven belüli hitelt lehet felvenni. Ahogy megjön az állami pénz, a pénzintézet le is veszi 
belőle a tartozást.

Balogh Attila: A körtefesztivál merre van elhelyezve?

Kiss Lajosné pénzügyi előadó: A körtefesztivál az igazgatás egyéb dologi kiadásai között van. 
A reprezentációba. 

Mezőssy Gyöngyi:  Lakásbérleti díjak maradnak a régiek? Arról volt szó, hogy a 
szerződéseket át fogjuk nézni?

Szabó Béla polgármester: Így van. Felújítás után átvizsgáljuk a szerződéseket is.

Kiss Lajosné pénzügyi előadó: Most még  a régivel vannak tervezve.

43



Szabó Béla polgármester: Testületi hatáskör, javaslat érkezett rá, be kell venni a javaslatok 
közé, és módosítani kell. 

Tarcali Gyuláné: Itt a közfoglalkoztatott létszám az egész évben, hogy ennyi lesz? Ez  ami 
március 1-től lesz?

Szabó Béla polgármester: Igen ez a befogadott pályázat. Ez aláírt pályázat. Egy biztos, hogy 
hatósági szerződés még nincs aláírva.

Mezőssy Gyöngyi: Van közmunkás most hivatalosan?

Szabó Béla polgármester: Kettő közmunkásunk van, és március 1- től lesz 20, és április 1-től 
lesz 25 START munka keretében. Az első 20  az mezőgazdasági START munka, a másik az 
pedig belvízvédelmi program.

Balogh  Attila: A konyhai dolgozók azok hol vannak?

Kiss Lajosné pénzügyi előadó:Az óvodai étkeztetésnél 1 fő van, az iskolai étkeztetésnél pedig 
2 fő van. Három  fő van, aki kinevezett dolgozó.

Balogh Attila: Az óvodánál 9fő van engedélyezve, az iskolánál jól értelmezem, hogy 20.

Kiss Lajosné pénzügyi előadó:Az óvodánál a 9 főbe benne van a három dajka is.

Tarcali Gyuláné: Akkor az iskola 20 fő, abba benne  van a takarítónő is, meg az iskolatitkár 
is.

Kiss Lajosné pénzügyi előadó: Igen benne vannak.

Balogh Attila: Mennyi a lehívható normatíva, az óvodának és iskolának?

Kiss Lajosné pénzügyi előadó:Amit az iskola és óvoda működésére kapunk az általános 
támogatásokon kívül, a normatív támogatás 64.744.832.-Ft.Ezzel szemben az ő 
költségvetésük 114.888.000.-Ft.Tehát 50.143.000.-Ft-al kell kiegészítenie az 
önkormányzatnak, mert ennyivel kapunk kevesebb támogatást, mint amennyibe  kerül. Pedig 
az iskola is nagyon szerényen van tervezve. Nincs benne túlóra tervezve, nincs benne semmi 
extra.

Tarcali Gyuláné: És ebből mennyit ad Rápolt? Nem ad semmit?

Szabó Béla polgármester: Nem ad semmit.

Balogh  Attila: Az előbb kérdeztem, hogy tényleg közös fenntartás?

Szabó Béla polgármester: Beszélgettem már Petri polgármester úrral, de ő azt mondta, hogy 
ők lemondanak az összes finanszírozásról, ami a gyerekek után jár, átadják nekünk. Csak az 
nagyon kevés.
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Balogh  Attila: Lehetne egy olyat kérni a következő testületire, hogy tudnánk, hogy hány 
gyerek jár Rápoltról, és hány gyerek jár el tőlünk.

Szécsi Csaba:  Nem , mert nincs ilyen nyilvántartásunk.

Kiss Lajosné pénzügyi előadó: Hogy Rápoltról mennyi jár ide, azt meg tudjuk mondani.

Kukucskáné Laboncz Márta: Azt szeretném kérdezni, hogy a dolgozók mikor tudhatják meg, 
hogy megkapják-e ezt az étkezési hozzájárulást.

Szabó Béla polgármester: Ha megszavazta a testület.

Kiss Lajosné pénzügyi előadó: Ha elfogadott költségvetés lesz.

Szabó Béla polgármester: Megkérdezi, hogy van-e még hozzászólás a költségvetéssel 
kapcsolatosan. Amennyiben nincs én nem javasolom elfogadásra ezt a napirendi pontot. Aki 
nem fogadja el, azt kérem, hogy kézfenntartással szavazzon.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének
14/2012/II.13./ határozata

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről
Képviselő-testület:

Az Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 2012. évi költségvetésének megtárgyalásáról 
szóló előterjesztést a jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal nem fogadta el.

2./ Napirendi pont/egyebek/

A Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási Intézményi 
Társulás Mátészalka Társulási Megállapodásának módosításáról

Szabó Béla polgármester:  A Társulási Megállapodást módosítani kell. Ez arról szól, hogy az 
ellátott létszámot emelni kell 25 főről 32 főre.  
Aki a társulási megállapodás módosításával egyetért, kérem kézfenntartással szavazzon.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének
15/2012/II.13./ határozata

A Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási Intézményi Társulás 
Mátészalka Társulási Megállapodásának módosításáról
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A Képviselő-testület:

1.) Jóváhagyja a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási 
Intézményi Társulás Mátészalka Társulási Megállapodásának a melléklet szerinti 
módosítását.

2.) felhatalmazza Szabó Béla polgármestert a módosított társulási megállapodás 
aláírására.

A Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási Intézményi 
Társulás Társulási Megállapodásának módosításáról

Szabó  Béla polgármester: Ez arról szól, hogy „A társulás a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. Tv. 29.§. (3) bekezdése alapján – a 
személyes gondoskodást nyújtó gyermekjóléti ellátásokról azok formáiról és a fizetendő 
térítési díjakról szóló rendelet megalkotására Mátészalka Város Önkormányzatát jelöli ki. 
Ehhez kell hozzájárulnunk. 
Aki ezzel egyetért, azt kérem kézfenntartással szavazzon.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 
határozatot:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének
16/2012/II.13./ határozata

A Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási Intézményi 
Társulás Mátészalka Társulási Megállapodásának módosításáról
A képviselő-testület:

1.) Jóváhagyja a Szatmári Kistérségi Egyesített Szociális és Egészségügyi Alapellátási 
Intézményi Társulás Mátészalka Társulási Megállapodásának a melléklet szerinti 
módosítását.

2.) felhatalmazza Szabó Béla polgármestert a módosított társulási megállapodás 
aláírására.

Szabó Béla polgármester: Lenne még egy napirendi pont. A jegyző nővel mint tudjátok annak 
idején közös megállapodással megegyeztünk, hogy megszűnik a munkaviszonya, Ebbe bele 
vettük azt is, hogy további követelése nincs. Most küldött egy levelet nekünk, ebben kéri az 
eddigi szabadságainak a kifizetését., amit nem töltött le. 2011-ben letöltötte, de visszamenőleg 
2004-ig én nem tudhatom, hogy mennyi szabadsága nem lett neki kiadva, vagy kifizetve. De ő 
sem tudja egyébként, mert nem nyilatkozott. 
Felolvasom a levelet, amit küldött. A jegyző úrral azt beszéltük, hogy mi a törvényes 
állásfoglalás ez ügyben. A jegyző úr szerint, a szabadságot ki kell fizetni. Kérdezem én, 
visszamenőleg szabadságot, amit a jegyző nő nem vett ki most ez bennünket terhel? Nem az 
én kötelességem lett volna kiadni. 2011-ben talán 1 nap szabadsága nem volt kiadva. 
Visszamenőleg nem tudjuk, hogy mennyi van. 2010 és 2011. év lett visszanézve. Ebből van 
neki 23 napja. Fel is ajánlotta neki jegyző úr, hogy ezt kifizetjük. 
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Tarcali Gyuláné: A jogszabály ezt lehetővé teszi, vagy jogos-e a kifizetés? A jog, hogy 
rendelkezik?

Dr. Tóth Gábor: Ki kell venni a szabadságot. De most van egy speciális helyzet, az, hogy 
megszűnt a munkaviszonya. Nem tudja már kivenni a szabadságot.

Tarcali Gyuláné: Megtámadható, ha nem fizetjük ki?

Dr. Tóth Gábor: Persze. Eleve hátránnyal indul a munkáltató a munkaügyi bíróságon, 
bármilyen munkaügyi jogvitába keveredik.

Tarcali Gyuláné: Akkor mi a megoldás?

Dr. Tóth Gábor: Én nem tudtam vissza követni 2010 elé. Nem tudom, hogy egyáltalán 
fellelhetők-e a nyilvántartások, meg kell nézni. A 2010. évi nyilvántartást felleltük, ott 23 
napot hozott át 2010-ről  2011-re. Az alap szabadsága 37 nap. Kettő együtt 60 nap. Ebből ki 
vett 36-ot maradt 24 nap. Ez együttesen 2010 és 2011. év összesen 24 nap. Hogy korábbi 
időszakra visszamenőleg mennyit vett ki, mennyit nem, azt ki kell számolni, utána kell nézni, 
hogy fellelhetők-e a nyilvántartások. Mennyire vezették pontosan ezeket a nyilvántartásokat. 
Ez nem kis pénz, még a 24 nap sem. 

Szabó Béla polgármester: Két út van előttünk az egyik a peres út, a másik a megegyezéses. 

Szabó Béla polgármester:  .Úgy gondolom, hogy 5-6 évre visszamenőleg  szabadságot ennek 
a testületnek nincs is joga kifizetni. Erkölcsi alapja sincs. Én részemről úgy gondolom, hogy 
ebben a témakörben szavazást nem fogok kérni, hagyjuk tovább menni ezt a dolgot. Megnézi 
jegyző úr, hogy ténylegesen mennyi szabadsága nem lett kivéve. Megpróbáljuk kideríteni.

Ha nincs egyéb hozzászólás, javaslat megköszönöm mindenkinek a jelenlétét, és az ülést 
bezárom.

K.m.f.

/: Szabó  Béla :/                                  /: Dr.Tóth Gábor :/
  Polgármester                                     mb. körjegyző

Kajus László                                     Mezőssy Gyöngyi

Jegyzőkönyv-hitelesítők
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